2023年聚會安排

Services Arrangements for Year 2023				
周 DAY	时间 TIME	各堂崇拜 SERVICES	地点 VENUE	
	1030AM	蒙福128 Blessed 128 (Elder Pastoral)	万国 All Nations	
	0400PM	儿童祷告塔 Children - House of Prayer	万国 All Nations	
	0500PM	周六晚崇 Saturday Night Service	大堂 Main Hall	
六 Sat		少年崇拜 Joshua Teens Service	万国 All Nations	
		Joykids 幼儿崇拜 Joykids Service (3-6 yrs)	伊甸园 Garden of Eden	
		Superkids 儿童崇拜 Superkids Service (7-9 yrs)	应许之地 Promised Land	
		Wonderkids 儿童崇拜 Wonderkids Service (10-12 yrs)	应许之地 Promised Land	
	0900AM	主日崇拜 Sunday Service	大堂 Main Hall	
В		Shinekids 幼儿崇拜 Shinekids Service (3-6 yrs)	伊甸园 Garden of Eden	
Sun		Bravekids 儿童崇拜 BraveKids Service (7-9 yrs)	应许之地 Promised Land	
		Glorykids 儿童崇拜 Glorykids Service (10-12 yrs)	应许之地 Promised Land	

		晨 祷 读	圣 Morning Devotion		
日期 Date		Date	经文 Scripture	章数 Chapter	
	21/08	— Mon	箴言 / Proverbs	08	
	22/08	二 Tue	撒母耳记上 / 1 Samuel	29	
	23/08	三 Wed	撒母耳记上 / 1 Samuel	30	
	24/08	四 Thu	撒母耳记上 / 1 Samuel	31	
	25/08	五 Fri	诗篇 / Psalms	02	
	26/08	六 Sat	诗篇 / Psalms	03	

实体晨祷:

逢二至五,早上7时30分至9时15分

Every Tue - Fri, 07:30 - 09:15 AM

地点Venue: 万国 All Nations

早上7时45分开始直播 live stream starts from 07:45 AM 直播链接 live stream link: YouTube: Kuchina 611

线上晨祷:

上周 MG12 开组次数 Last Week MG12 Cell Group Number	47
上周 MG12 小组参与人数 Last Week MG12 Cell Congregation	209

上 周 崇 拜 人 次 Last Week's Congregation

	实体 on-site	线上 online	
主日崇拜总人数 Main Service	298	/	
少年崇拜 Joshua Teens Service	44	/	
儿童教会 Children Service	58	/	
蒙福128 Blessed 128	24	/	
儿童祷告塔 C-HOP	45	/	
职青大专崇拜 JYA Service	/	/	
月朔祷告会 New Moon Prayer	/	/	
崇拜总人数 Total Congregation	469	/	

Together We Contribute, Together We Build RM 12,000,000.00 RM10,824,423.45 RM 5,879.50 目前累积奉献 上周奉献 目前建殿总费用 Last Week Offering **Total Expenditure** Accumulated Offering One Heart Mount Balsam Project RM 2,000,000.00 RM 680,968.56 RM 397.00 目前累积奉献 第一期费用 上周奉献 Offering Last Week Offering **Total Expenditure** Accumulated 免息贷款总额 Total Soft loan RM 620,000.00

<u>教会户头详情</u>

- 1. 橙色信封: 十一、感恩、初熟、爱耶路撒冷 611 Bread of Life Christian Church Kuching Public Bank: **PBB - 3160781915**
- 2. 绿色信封: 建殿、香草山、慈惠、克安通牧师事工 **611 Bread of Life Centre Kuching** Public Bank: **PBB – 3156599224**

使用银行转账的弟兄姐妹,可以在转账时注明奉獻名称或者列印银行 转账收据并写下奉獻名称然后可以放进奉獻信封奉獻。或者可电邮到 giving@kuching611.org

Church Account Details

- 1. Orange Envelope is for Tithe, Thanksgiving, First Fruit, Love Jerusalem
 - 611 Bread of Life Christian Church Kuching Public Bank: PBB - 3160781915
- Green Envelope is for Church Building Funds, Mount Balsam, Charity and PS Anton Ministry **611 Bread of Life Centre Kuching** Public Bank: **PBB - 3156599224**

For the users of interbank transfer, please key in offering title or print the transfer receipt and write down the title when you submit it in an offering envelope. Or you may email to giving@kuching611.org



登录教会网站做奉献

http://www.kuching611.org/offering/ 崇拜奉献可透过扫描此Sarawak Pay QR code进行奉献。 General offering may be offered through scanning of this Sarawak Pay QR code.

上周奉献 Last Week's Tota	Offering
主日奉献 Service Offering	2,767.58
十一奉献 Tithe Offering	19,245.30
建殿奉献 Building Fund	5,879.50
香草山奉献 Mount Balsam Fund	397.00
月朔祷告会 New Moon Prayer Meeting	-
其他奉献 Other Offering	1,488.20
总数 Total (RM)	29,777.58













LIVING WELL

古晋611灵粮堂周刊 KUCHING 611 BOL WEEKLY



2023.08.19 & 20

我向埃及人所行的,你们都看见了 也看见了我怎样像鹰一样把你们背在翅膀上

带领你们到我这里来。 'You have seen what I did to the Egyptians, and how I bore you on eagles' wings and brought you to Myself.

活水井 LIVING WELL ■ LIVING WELL 活水井 ■

跟随神 Following God





古晋611诚心欢迎每一位参加「生 命树 心版十诫 敬拜特会」的牧者、同 工及弟兄姐妹。在这特别的日子, 我回 想过去19年跟随神的经历时,充满对 神、对牧师爸师母妈、母堂及本堂团队 的感恩。

2004年因为跟随圣灵而离开大宗 派教会,去到香港611学房接受装备。 感谢神在那儿为我们预备了张牧师师母 成为我们的属灵父母。谢谢牧师爸师母 妈完全接纳并信任我们,并且差派我们 回来建立古晋611灵粮堂。

前五年因为从母腹、从前教会而来 的被弃绝的伤害,造成孤儿的灵的辖制 。又加上带着传统教会旧皮袋来装新酒 ,以致事奉得非常非常的辛苦。

感谢神在2009年的网络会议, 牧 师爸对我讲真话。虽然冲击很大、感觉 很痛,但却成功接枝在一棵生命树上。 教会在隔年就进入得地为业、建殿复兴 的祝福里。

Kuching 611 extends a sincere welcome to

Throughout the seven-year process of
every pastor, co-worker, and brothers and sisters building the sanctuary, God used the Mother participating in the "Tree of Life, Heart Edition Ten Commandments Worship Conference." On this special day, as I reflect on the 19-year journey of following God, I am filled with gratitude towards God, Dad Rev Cheung and Mom C-Mo, Mother Church, and the local team.

In 2004, led by the Holy Spirit, I departed from a mainstream denomination and went to Hong Kong 611 Leadership Institute for training. I am grateful that God provided Rev Cheung and C-Mo as our spiritual parents there. Thank you, Dad Rev Cheung and Mom C-Mo, for fully accepting and trusting us, and for commissioning us to return to establish Kuching 611 Bread of Life Church.

During the initial five years, the wounds of rejection from previous church experiences, combined with the baggage of traditional church practices, led to a sense of spiritual orphanhood and a struggle in ministry.

conference in 2009, Pastor spoke the truth to me. spirit of religion. Despite the shock and pain, it successfully grafted me onto the Tree of Life. The following year, the church entered into the blessings of possessing the land and revival of the sanctuary.

在七年的建殿过程,神同时藉母堂 的学房来建造我们属灵的殿、疏通阻塞 修补破裂, 特别是跟神的关系和夫妻 关系的疏通和修复。

神真好! 在2016年1月17日献殿 礼之后, 于八月份感动牧师爸师母妈来 古晋办策展同工退修会并于818-819(8月18日,19日)为我和本婷及门徒烧 毒根, 修复二代的关系。牧师爸师母妈 回去后,我们就召集所有第一代门徒烧 毒根。烧了二天二夜,感谢神我们的关 系突飞猛进。

七年后的今天父神选同样的日期 (818、819、820) 来帮助我们进入 整合、连结、Being,成为一棵生命树 进入真正的两下合而为一。藉着生命 树胜过分别善恶树、藉着心版十诫来胜 过律法主义,并且藉着Rawship来胜过 宗教的灵。

哇! 神太奇妙、太伟大、太真、 太好了。愿我们一起来赞叹、经历神及 祂的作为!

Church Leadership Institute to construct our spiritual dwelling, to clear blockages, and to mend ruptures, especially in our relationship with God and marital bonds.

Truly, God is good! After the dedication of the sanctuary on January 17, 2016, in August, Dad Rev Cheung and Mom C-Mo were moved to conduct a coworker retreat in Kuching and burn the root of bitterness for me, my wife, and the disciples on 8/18-8/19. Following their departure, we gathered all the first-generation disciples to burn the root of bitterness. Over the course of two days and nights, our relationships advanced by leaps and bounds, thanks to God.

Today, seven years later, Father God has chosen the same dates (818, 819, 820) to help us integrate, connect, establish Being and become one as the Tree of Life, entering into true unity. Through the Tree of Life, we overcome the tree of discerning good and evil, through the Heart Edition Ten Commandments, we transcend I am thankful that during the online legalism, and through Rawship, we overcome the

> Wow! God is truly marvelous, great, genuine, and good. May we join together in praise, experiencing God and His works!



本周要闻



